

ABLE PERFECT SDN BHD

NOTIS PRIVASI

AKTA PERLINDUNGAN DATA PERIBADI



Polisi Perlindungan Data Peribadi

Akta perlindungan data peribadi 2010 telah diperkenalkan oleh kerajaan untuk mengatur pemprosesan data peribadi dalam transaksi komersial. Transaksi yang berlaku untuk semua syarikat dan firma di Malaysia, menghendaki kami memaklumkan kepada anda tentang hak anda berkenaan data peribadi anda yang sedang diproses atau yang akan dikumpulkan dan diproses selanjutnya oleh kami untuk tujuan pemprosesan data. Akta ini juga memerlukan kami untuk mendapatkan persetujuan anda terhadap pemprosesan data peribadi anda.

Data Peribadi Kami Boleh Kumpulkan dari Anda

1 Jenis maklumat peribadi

Maklumat peribadi bermaksud sebarang maklumat yang berkaitan dengan anda dan yang dikumpulkan atau diberikan kepada kami untuk tujuan memproses data. Maklumat peribadi anda termasuk nama, nombor telefon, alamat e-mel dan alamat bil / penghantaran anda.

2 Tujuan mengumpul dan memproses selanjutnya (termasuk mendedahkan) maklumat peribadi anda

Maklumat peribadi anda dikumpulkan dan diproses selanjutnya oleh ABLE PERFECT SDN BHD seperti yang diperlukan atau dibenarkan oleh undang-undang dan untuk tujuan komersil berikut:

- Untuk menghantar barangan & hubungi jika perlu;
- Untuk menghubungi anda mengenai produk, acara akan datang, promosi, pengiklanan & pemasaran yang kami rasa mungkin menarik minat anda;
- Untuk memaklumkan anda tentang perubahan kepada produk dan perkhidmatan kami;
- Untuk menyimpan sebagai rekod Able Perfect Sdn Bhd.

3 Pendedahan maklumat peribadi (di dalam atau di luar Malaysia)

Maklumat peribadi anda boleh didedahkan kepada pihak ketiga yang berkaitan (di dalam atau di luar Malaysia) seperti yang dikehendaki di bawah undang-undang.

Anda dengan ini mengakui bahawa pendedahan dan pemindahan sedemikian mungkin berlaku dan membenarkan ABLE PERFECT SDN BHD untuk melepaskan maklumat peribadi anda kepada pihak lain seperti di bawah:

Jabatan / agensi kerajaan, pihak berkuasa berkanun dan pengawal selia industri.

4 Hak untuk mengakses dan membetulkan maklumat peribadi

Anda mempunyai hak untuk mengakses dan membetulkan maklumat peribadi anda yang dipegang oleh kami. Kami akan membuat segala usaha untuk memastikan maklumat peribadi anda tepat dan terkini sehingga kami meminta jika terdapat perubahan pada maklumat anda, anda harus memberitahu kami secara terus.

Jika anda ingin membetulkan maklumat peribadi anda, sila hubungi kami di butiran yang disediakan dalam bahagian 5 di bawah.

5 Menghadkan pemprosesan maklumat peribadi, pertanyaan lanjut dan aduan

Jika:

- (i) anda ingin mendapatkan maklumat lanjut mengenai cara untuk membatasi pemprosesan maklumat peribadi anda;
- (ii) anda mempunyai pertanyaan lanjut; atau
- (iii) anda ingin membuat aduan berkenaan dengan maklumat peribadi anda, anda boleh menghubungi:

ABLE PERFECT SDN BHD

Lot 2112, Jalan Enggang, Batu 9, Kampung Kebun Baru, Telok Panglima Garang,
42500 Selangor, Malaysia

Tel: + (603) 3122 8801

Faks: + (603) 3122 8802

E-mel: marketing.team@ableperfect.com / domestic.team@ableperfect.com

Laman web: www.ableperfect.com

6 Konflik

Dalam keadaan berlakunya sebarang konflik antara Notis Perlindungan Data Peribadi ini dalam Bahasa Inggeris dengan Notis Perlindungan Data Peribadi ini dalam Bahasa Malaysia yang sepadan dengannya, terma-terma Notis dalam Bahasa Inggeris akan mengatasinya.